
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Tisdag 8 mars 2022
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen, Mattias Lundin

1. Mötet öppnas
Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet.

2. Val av sekreterare
Samuel Hansen valdes till sekreterare.

3. Ekonomi
Jan-Olov presenterade den ekonomiska uppföljningen. På våra konton har vi (postgiro)19409
(bankgiro) och 34772 kr. Resultatet förra året blev en vinst med 7931,82 kr..

4. Fotbollsskola
Vi planerar för att genomföra en fotbollskola en vecka i sommar.

5. Valborgsfirande
Jan-Olov kollar med skolan om de vill vara med och fira valborg på vallen.

6. Slänga skrot
Mats kollar med en kontakt på Renall om att ställa upp en container för att samla och sälja
skrot.

7. Utskick
Mats och Jan-Olov fixar ett utskick med information om klubben och vårens matcher samt hur
man kan stödja klubben.

8. Uppmärksamma gamla spelare
Roger Fransson presenterade ett förslag om att försöka samla ihop gamla spelare för att titta
på en match och därmed kunna sälja lite extra i kiosken. Vi möter Marieberg den 11 september
vilket vore ett bra tillfälle. Roger jobbar vidare med idén.

9. Nästa möte
Nästa styrelsemöte sker direkt efter årsmötet då vi behöver diskutera ev valborgsfirande.

10. Mötet avslutades
Ordförande avslutade mötet.

------------------------------------------------------ ---------------------------------------------------------
Ordförande Sekreterare
Mats Fjellner Samuel Hansen


